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§ 1 
Val av justerare och godkännande av dagordning  

Beslut  
1. Birgit Marklund Beijer (S) och Annika Elmlund (M) får i 

uppdrag att justera dagens protokoll. 
2. Protokollet justeras måndagen den 29 maj 2023. 
3. Det anmäls att protokollet från den 27 april 2023 justerades 

den 2 maj 2023. 
4. Dagordningen godkänns. 
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§ 2 
Medborgarförslag om byte av matleverantör till 
hemtjänsten  
Svar på medborgarförslag 
ÖST 2023/177 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Östermalms stadsdelsnämnd har mottagit ett medborgarförslag 
med önskemål om byte av matleverantör till hemtjänsten. 
Leverantör av matlådor till hemtjänst egen regi är Sodexo AB. 
  
Leverantören genomför sedan 2018 årligen kundundersökningar, 
den senaste genomfördes i januari 2023. Överlag visar resultaten för 
Östermalm på goda resultat och att de flesta kunder är nöjda med 
mat, portionsstorlekar, förpackningar och leverans. Förvaltning och 
leverantör har regelbundna avstämningar för att följa upp följsamhet 
till avtal, samarbete och kundnöjdhet. Synpunkter och förslag från 
kunder, även anonyma, är bra underlag för dessa möten. 
Förvaltningen vill därför uppmuntra förslagsställaren att lämna 
synpunkter med beskrivning av vad som upplevs mindre bra med 
maten så att förvaltningen tillsammans med leverantören kan se vad 
som kan göras för att bättre leva upp till förväntningarna och ge fler 
en positiv upplevelse av maten och måltidsstunden. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/177-4 Svar på medborgarförslag om byte av 
matleverantör till hemtjänsten 

 ÖST 2023/177-5 Bilaga Medborgarförslag om byte av 
matleverantör till hemtjänsten 

 

Sida 3 (21)



 
 

Östermalms Stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

§ 3 
Medborgarförslag om snöröjning och halkbekämpning av 
Körsbärsvägen  
Svar på medborgarförslag 
ÖST 2023/202 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Östermalms stadsdelsnämnd har mottagit ett medborgarförslag som 
handlar om bristfällig snöröjning och halkbekämpning i den övre 
delen av Körsbärsvägen i området Ruddammen. Förslagsställaren 
har tidigare fått svaret av trafikkontoret att trottoaren på denna 
sträcka är för smal och därför inte kan plogas. Förslagsställaren 
önskar därför att stadsdelsnämnden lyfter frågan med trafikkontoret 
samt föreslår att trottoaren längs Körsbärsvägen breddas då många 
gångtrafikanter tvingas ut i körbanan vid möte. 
  
Stadsdelsförvaltningens ansvarar inte för snöröjning och 
halkbekämpning på trottoarer och gator. Förvaltningen anser dock 
att det är viktigt med god framkomlighet för gångtrafikanter året om 
och kommer därför lyfta frågan med trafikkontoret. Förvaltningen 
kommer också vidarebefordra förslaget till trafikkontoret för 
kännedom. 
 

Särskilda uttalanden 
  
Birgit Marklund Beijer m.fl. (S), Jaime Barrios m.fl. (V) och 
Vivianne Gunnarsson (MP) lämnar följande särskilda uttalande 
till protokollet:  
  
Det ter sig märkligt att förslagsställaren till medborgarförslaget fått 
svar från Trafikkontoret att trottoaren på Körsbärsvägen är för smal 
och därför inte kan plogas. Trottoaren i fråga används av många 
trafikanter från Tekniska högskolan T-banestation till och från 
Albanova och universtetsområdet Albano samt boende på 
Blomsterfonden. Det kan inte vara omöjligt att en maskin med rätt 
storlek ska kunna användas för att ploga en smal trottoar. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/202-4 Svar på medborgarförslag om snöröjning 
och halkbekämpning av Körsbärsvägen 
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 ÖST 2023/202-5 Bilaga Medborgarförslag om snöröjning 
och halkbekämpning av Körsbärsvägen 
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§ 4 
Medborgarförslag om att göra gymnastiksalen på Östra 
Real möjlig för bokning kvällstid av föreningslivet  
Svar på medborgarförslag 
ÖST 2023/235 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Östermalms stadsdelsnämnd har mottagit ett medborgarförslag som 
handlar om att göra Östra Reals gymnastiksal möjlig för bokning på 
kvällstid av föreningslivet. I medborgarförslaget beskrivs att 
gymnastiksalen, som tidigare varit möjlig att boka för 
föreningslivet, har varit en ovärderlig resurs för de ideella 
föreningarna. Förslagsställarna vill med medborgarförslaget öppna 
upp för dialog för att kunna komma fram till en fungerande lösning. 
  
Ansvaret för skolornas gymnastiksalar ligger främst hos 
utbildningsnämnden och i samverkan med idrottsnämnden kan 
salarna göras möjliga för uthyrning till ideella föreningar. 
Östermalms stadsdelsförvaltning kommer därför att översända 
medborgarförslaget till båda nämnderna för att påtala förslaget om 
att kunna nyttja Östra Reals gymnastiksal och förslagsställarnas 
önskemål om dialog i frågan. 
 

Särskilda uttalanden 
  
Annika Elmlund m.fl. (M), Christina Schönberg Messick (L), 
Daniele Fava (C) och Gaby Roseen (ersättaryttrande) (KD) 
lämnar följande särskilda uttalande till protokollet:  
  
Vi ser mycket positivt på medborgarförslaget om att skapa en dialog 
för att hitta en lösning för att åter göra det möjligt för föreningslivet 
att utnyttja Östra Reals gymnastiksal. 
  
I en tid när det råder stor brist på idrottshallar och föreningar har 
köer till sina verksamheter är det angeläget att skapa förutsättningar 
för att föreningar ska kunna utnyttja existerande idrottslokaler på 
kvällar och helger. 
  
Det är bra att förvaltningen översänder förslaget till 
utbildningsnämnden och idrottsförvaltningen med en förhoppning 
att det går att hitta en lösning.  Vi ser fram emot att ansvariga 
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förvaltningar kan komma överens så att Östra Reals idrottshall kan 
öppnas upp för den lokala idrottsrörelsen redan till höstterminen 
2023. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/235-5 Svar på medborgarförslag om att göra 
gymnastiksalen på Östra Real möjlig för bokning kvällstid 
av föreningslivet 

 ÖST 2023/235-1 Medborgarförslag om att göra 
gymnastiksalen på Östra Real möjlig för bokning kvällstid 
av föreningslivet 
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§ 5 
Balanslista över inkomna medborgarförslag till 
Östermalms stadsdelsnämnd år 2023  
Redovisas på sammanträdet den 27 april 
ÖST 2023/2 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd beslutar om hantering enligt 
förvaltningens förslag. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Varje månad redovisas inkomna medborgarförslag som nämnden 
ska besluta om hantering av. Förvaltningen anmäler också de 
medborgarförslag som sänts vidare till annan nämnd. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/2-29 Balanslista över inkomna medborgarförslag 
2023 

 ÖST 2023/2-30 Bilaga Medborgarförslag om 
gemenskapsplats för lagning, byten och utlåning 

 

Sida 8 (21)



 
 

Östermalms Stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

§ 12 
Äldreomsorgens årsrapport 2022  
ÖST 2023/318 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och lägger 
rapporten till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Äldrenämnden utarbetar årligen en stadsövergripande rapport för 
äldreomsorgen. Syftet med årsrapporten är att ge en samlad bild och 
analys av stadens äldreomsorg och utvecklingen inom 
verksamhetsområdet. Årsrapporten 2022 är den sjätte upplagan. 
Årsrapporten innehåller övergripande statistik om den äldre 
befolkningen, äldreomsorgens insatser och volym, resultat från 
olika uppföljningar samt identifierade utvecklingsområden. 
  
Utvecklingsområdena rör kompetensförsörjning inom 
äldreomsorgen med fokus på hemtjänsten, hälso- och sjukvården 
inom äldreomsorgen, multiprofessionellt teamarbete på vård- och 
omsorgsboende samt att ge förutsättningar för att kunna erbjuda en 
meningsfull vardag på vård- och omsorgsboende. 
 

Särskilda uttalanden 
  
Birgit Marklund Beijer m.fl. (S), Jaime Barrios m.fl. (V) och 
Vivianne Gunnarsson (MP) lämnar följande särskilda uttalande 
till protokollet:  
  
Allmänt 
Äldreomsorgens årsrapport är omfattande och belyser på ett bra sätt 
skillnader mellan olika stadsdelar. Tyvärr saknas uppgift om 
Östermalm i någon enstaka tabell. Pensionärsrådet på 
Östermalmsstadsdelsnämnd har inkommit med relevanta 
synpunkter och fått svar på flertalet frågor. Majoriteten i 
Östermalms stadsdelsnämnd har till rapporten valt att ge 
kommentarer för en del områden. 
  
Boendeplan för innerstaden 
I den boendeplan som arbetats fram av stadsdelsförvaltningarna i 
norra innerstaden har ett gemensamt   underlag tagits fram till 
stadens boendeplanering för äldre i region innerstaden. Planen visar 
på majoritetens ambition om att trygga en god ålderdom. 
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Boendeplanen belyser den osäkra och otillräckliga nybyggnationen 
av vård- och omsorgsboenden i innerstaden, givet den 
prognosticerade demografiska utvecklingen. Det behövs 
samordning och långsiktig planering för att hitta lösningar i de täta 
stadsmiljöerna, och alternativ som ombyggnationer av befintliga 
fastigheter bör övervägas. 
  
Behovet av fler seniorbostäder, särskilda platser för yngre äldre (65-
80 år) med demenssjukdom, samt anpassade insatser för äldre i 
hemlöshet/psykisk ohälsa och/eller missbruksproblematik. 
Dessutom föreslås en undersökning av behovet av 
intressentboenden med inriktning HBTQI+ och minoritetsspråk, då 
efterfrågan inte säkert speglar behovet. 
  
Vidare vill vi uppmärksamma behovet av vård- och omsorgsboende 
för hemlösa uteliggare. Även dessa personer blir äldre. 
  
Det finns endast ett sådant äldreboende i Stockholm och det är 
Gamlebo i Svedmyra. Boendet har endast 29 lägenheter och kön är 
lång. Där kräver man inte helnykterhet av de boende och du får lida 
av psykisk ohälsa eller psykisk sjukdom, t ex schizofreni. 
  
Det behövs fler sådana äldreboenden i Stockholm. Mängden 
uteliggare har med åren ökat och det finns många psykiskt sjuka 
bland de hemlösa. Vi måste ta hand om dem och ge dem en värdig 
ålderdom. 
  
Personalkontinuiteten 
Personalkontinuiteten inom hemtjänsten i Östermalm är inte sämre 
än i övriga staden, men det centrala måste vara att få ner antalet 
personal per brukare. Den rödgröna majoriteten har i budgeten tagit 
upp att kontinuiteten ska öka. Äldre ska möta personal som de 
känner igen, vilket innebär fler anställda och fler fasta anställningar. 
Att ha personal som har tillsvidareanställning och som arbetar i ett 
lämpligt geografiskt område bör därför ge bättre kontinuitet.   
  
Ramtid inom hemtjänsten 
Som framgår i rapporten fattas beslut om ledsagning som ett separat 
beslut och omfattningen av den beviljade insatsen anges som en 
ramtid med att antal timmar per månad. Den som utför insatsen 
genom ett rambeslut ges större utrymme. Därigenom möjliggörs att 
anpassa hemtjänstinsatserna efter den enskildes dagsaktuella behov 
och önskemål samt mer flexibilitet.  Ramtid borde kunna införas 
som en helhetslösning inom hemtjänsten. 
  
Trygg hemgång 
Rutinerna i arbetssättet med Trygg hemgång som fanns upparbetade 
innan pandemin pausades under pandemin och behöver nu, enligt 
rapporten, uppdateras hos alla stadsdelsförvaltningar i hela staden. 
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Vi vill påtala vikten av att extra stöd erbjuds i form av Trygg 
hemgång vid utskrivning från sjukhus. 
  
Nära vård 
Med ett nytt sätt att arbeta med hälsa, vård och omsorg blir Nära 
vård-stödet inom äldromsorgen mer samordnat och nära genom ett 
kvalitativ och nära arbete med målgruppen äldre med individens 
behov och förutsättningar i fokus. I rapporten nämns inget om 
behovet av kunskap med fortsatt utveckling inom området.   
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/318-5 Äldreomsorgens årsrapport 2022 
 ÖST 2023/318-3 Bilaga 1. Äldreomsorgens årsrapport 2022  
 ÖST 2023/318-2 Bilaga 2. Äldreomsorgens tjänsteutlåtande 

2022 
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§ 13 
Verksamhetsuppföljning av Rio vård- och 
omsorgsboende 2023  
ÖST 2023/210 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och lägger 
den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Östermalms stadsdelsförvaltning har tilldelats uppföljningsansvar 
för Rio vård- och omsorgsboende. Syftet med uppföljningen är att 
bedöma verksamhetens sammantagna kvalitet samt följsamhet till 
lagar, författningar och avtal inklusive uppdragsbeskrivning, utifrån 
nedan angivna underlag. Uppföljningen belyser såväl 
verksamhetens styrkor som utvecklingsområden i syfte att stödja 
verksamheten i utvecklingsarbetet. I ärendet redovisas 
uppföljningen av Rio vård- och omsorgsboende som bedrivs i egen 
regi. Förvaltningens samlade bedömning är att verksamheten 
uppfyller de krav som ställs i lagar, uppdragsbeskrivning och 
föreskrifter och bedöms därmed ha förutsättningar att ge en god 
vård och omsorg.  
 
Verksamheten har arbetat med kompetensutveckling inom 
demensområdet vilket speglas av boendes upplevelse kring trivsel, 
trygghet och personalens bemötande. Det tvärprofessionella 
teamarbetet behöver ytterligare stärkas för att de boende ska känna 
sig mer delaktiga i sin vardag. Årets verksamhetsuppföljning 
genomfördes i februari 2023 enligt stadens riktlinjer. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/210-1 Verksamhetsuppföljning Rio vård- och 
omsorgsboende 2023 

 ÖST 2023/210-2 Bilaga Bedömning av verksamhetens 
kvalitet 2023 - Rio vård- och omsorgsboende 
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§ 14 
Patientsäkerhetsberättelser för vård- och 
omsorgsboenden år 2022  
ÖST 2023/159 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och 
lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Enligt patientsäkerhetslagen (PSL 210:659) ska vårdgivare årligen 
beskriva sitt patientsäkerhetsarbete i en särskild 
patientsäkerhetsberättelse. Samtliga vård- och omsorgsboenden 
inom stadsdelsnämndens huvudmannaskap har tagit fram egna 
patientsäkerhetsberättelser. För att ge en samlad bild och 
bedömning gör förvaltningens medicinskt ansvariga sjuksköterska 
(MAS) och medicinskt ansvarig för rehabilitering (MAR) också en 
övergripande patientsäkerhetsberättelse för de verksamheter som 
ingår i stadsdelsnämndens huvudmannaskap.  
 
Under 2022 har pandemin fortsatt påverka verksamheternas 
systematiska och strukturerade patientsäkerhetsarbete. 
Gemensamma styrkor i verksamheterna är att man kommit igång 
med sitt utvecklingsarbete efter pandemin och arbetar mer aktivt 
med att analysera resultat och vidta åtgärder för fortsatt 
kvalitetsarbete. Identifierade gemensamma utvecklingsområden 
bedöms vara kontinensvård och patientsäkerhetskultur.  
 

Särskilda uttalanden 
  
Birgit Marklund Beijer m.fl. (S), Jaime Barrios m.fl. (V) och 
Vivianne Gunnarsson (MP) lämnar följande särskilda uttalande 
till protokollet:  
  
Vi i majoriteten ser allvarligt på att det i flera fall fattats narkotiska 
preparat på äldreboenden i stadsdelen. Kontroll av medicinskåp och 
lager sker enligt rapporterna en gång per månad och detta kan vara 
för sällan för att i tid upptäcka brott. Någon åtgärd utöver 
polisanmälan anges inte i rapporterna. 
  
Vi ser också allvarligt på att årliga medicingenomgångar och 
munhälsobedömningar inte når upp till målen. Detta är två åtgärder 
för att de äldre så länge som möjligt ska kunna bevara sin 
hälsostatus. Felaktig interaktion mellan olika läkemedel kan ge 
allvarliga och onödiga biverkningar och skador som inverkar 
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menligt på hälsa och medvetande. En god munhälsa är viktig för att 
kunna äta och därmed tillgodogöra sig näring och bevara 
kroppsvikten. Att kunna äta och glädjas åt maten bidrar också till 
välbefinnande och livstillfredsställelse. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/159-9 Patientsäkerhetsberättelser för vård- och 
omsorgsboenden år 2022 

 ÖST 2023/159-7 Bilaga 1. Patientsäkerhetsberättelse Ersta 
diakoni/Linnégårdens vård- och omsorgsboende år 2022 

 ÖST 2023/159-3 Bilaga 3. Patientsäkerhetsberättelse för 
Norlandia Kattrumpstullen vård- och omsorgsboende År 
2022 

 ÖST 2023/159-4 Bilaga 5. Patientsäkerhetsberättelse 
Dagverksamheterna Östermalm År 2022 

 ÖST 2023/159-5 Bilaga 6. Samlad patientsäkerhetsberättelse 
år 2022 Östermalms stadsdelsnämnd. 

 ÖST 2023/159-6 Bilaga 2. Patientsäkerhetsberättelse 
Kampementet vård- och omsorgsboende år 2022 

 ÖST 2023/159-8 Bilaga 4. Patientsäkerhetsberättelse Rio 
vård- och omsorgsboende År 2022 
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§ 15 
Inkomna och upprättade handlingar år 2023  
ÖST 2023/245 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner anmälan och lägger den till 
handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under perioden den 
13 april 2023 till och med den 10 maj 2023. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/245-5 Postlista för perioden 2023-04-13 - 2023-
05-10 
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§ 16 
Anmälan av delegerade beslut år 2023  
ÖST 2023/7 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner anmälan och lägger den till 
handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av förteckning över delegerade beslut för perioden den 13 
april 2023 till och med den 10 maj 2023. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/7-11 Anmälan av förteckning över delegerade 
beslut 2023-04-13 - 2023-05-10 
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§ 17 
Anmälan av protokoll från stadsdelsnämndens råd för 
pensionärsfrågor år 2023  
ÖST 2023/8 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner anmälan och lägger den till 
handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av pensionärsrådets protokoll från den 8 maj 2023.  
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/8-11 Anmälan av Penionärsrådets protokoll 8 maj 
2023 

 ÖST 2023/8-12 Bilaga 1. Svar på synpunkter Östermalms 
SDN pensionärsråd 

 ÖST 2023/8-13 Bilaga 2. Skrivelse till styrelser för 
föreningar som är representerade i Östermalms 
pensionärsråd 
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Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

§ 18 
Anmälan av protokoll från stadsdelsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor år 2023  
ÖST 2023/9 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner anmälan och lägger den till 
handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Inget nytt protokoll föreligger. 
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Östermalms Stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

§ 19 
Anmälan av protokoll från förvaltningsgrupp Östermalms 
stadsdelsförvaltning år 2023  
ÖST 2023/111 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner anmälan och lägger den till 
handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Anmälan av förvaltningsgruppens protokoll från den 17 maj 2023. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/111-12 Förvaltningsgruppens protokoll från den 
17 maj 2023 
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Östermalms Stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

§ 20 
Informationspunkter från stadsdelsdirektören till möten 
med Östermalms stadsdelsnämnd under år 2023  
ÖST 2023/10 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/10-9 Informationspunkter från stadsdelsdirektören 
till sammanträdet den 25 maj 2023 
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Östermalms Stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

§ 21 
Övrigt  

 Helena Schmidt (C) ställer en muntlig fråga till 
förvaltningen om arbetet med att främja biologisk mångfald 
i parker. 

 Helena Schmidt (C) ställer en muntlig fråga till 
förvaltningen och den politiska majoriteten om metoder för 
medborgarinflytande inför upprustningen av Tessinparkens 
entré mot Valhallavägen. 

 Berit Nyberg (S) ställer en muntlig fråga till förvaltningen 
om pallkragar som inte används. 
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